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Goedendag,

De informatie in dit bericht is me niet helemaal duidelijk.
Bij de vorige bijeenkomsten kon ik niet aanwezig zijn ivm operatie en revalidatie en nu kan het niet 
door Corona.

Om van het schone gas af te moeten is nogal een kostenpost, ik wil graag weten hoe u denkt hoe we 
dit moeten bekostigen.
Daarbij, een warmtepomp is zeker nog niet ideaal, de temperatuur is slecht te regelen, maar 
ook  heb ik begrepen dat er vloerverwarming moet komen,  beneden en boven, betekent dat de 
vloeren opengebroken moeten worden.
Buiten de enorme troep die dat met zich meebrengt , zou ik ook niet weten hoe ik dat moet betalen.

Ik heb al jaren 15 zonnepanelen en kook elektrisch en mijn hus is geïsoleerd, dus ik doe wel mee met 
de hype, maar het vooruitzicht zonder gas te moeten verwarmen (ik heb ook een gashaard in de 
huiskamer, wat voordeliger stookt) het betekent in de kou zitten  want ik kan dat niet betalen, ik 
wordt hier héél ongelukkig van.

En het ergste vind ik dat het ons door de strot geduwd wordt terwijl in Duitsland subsidie op gas zit.
En de elektriciteit wordt maar voor een heel klein gedeelte groen opgewekt , de zonnepanelen en 
windmolens leveren nog niet eens 10 % van het gebruik op en dan heb ik het nog niet eens over het 
feit dat het vervoer van elektriciteit niet berekent is op de grote behoefte. 
Waardoor ergens in het noorden, ik meen in Friesland, een heel weiland met zonnepanelen niet eens 
aangesloten kan worden op het net.
Hoe is dat in Brabant?
Het verstoken van biomassa( bomen uit het buitenland) is niet bepaald milieuvriendelijk, eerder 
vervuilend.
Zolang dit soort vreemde zaken gebeuren geloof ik nog niet in het nut van die overhaaste stappen.

Ik hoor graag wat nu de bedoeling is in Oss

Met vriendelijke groet mw. K. Molenaar de Jong 
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